
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł NR /04

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM w Augustowie

z dnia 3 grudnia 2004 r.

Obecni członkowie Komisji - wg. załączonej listy obecności.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

- P. Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta;

- P. Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta.

Porządek posiedzenia:

P o r z ą d e k p o s i e d z e n i a :

1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;

- określenia wysokości rocznych stawek w podatku od środków

transportowych;

- zasad ustalenia i poboru oraz terminów płatności i wysokości stawek

opłaty miejscowej;

- dziennych stawek opłaty targowej, terminów płatności oraz sposobu jej

poboru;

- wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych,

których zarządcą jest Burmistrz Miasta

- zwolnień w podatku od nieruchomości.

2. Wyrażenie opinii odnośnie:

- wysokości opłaty administracyjnej

- stawki podatku od posiadania psów;

- stawki podatku leśnego;

- stawki podatku rolnego.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

- zmiany uchwały nr VII/59/03 Rady Miasta Augustów z dnia 24 kwietnia

2003 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych;

- zmiany uchwały nr XV/127/04 Rady Miasta Augustów z dnia 27 lutego

2004 r. w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej na 2004 rok

dla zakładu budżetowego Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie;

- zmian budżetu miasta na 2004 rok..

4. Wyrażenie opinii w sprawie wykupu nieruchomości położonej w Augustowie

przy ul. 3 Maja od Państwa Kaczyńskich.

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta Augustów otworzył Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji. Zapoznał obecnych 
z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad. pkt 1

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta oraz Pani Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta omówili projekty uchwał Rady Miasta 
w sprawach:

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;

- określenia wysokości rocznych stawek w podatku od środków

transportowych;

- zasad ustalenia i poboru oraz terminów płatności i wysokości stawek

opłaty miejscowej;

- dziennych stawek opłaty targowej, terminów płatności oraz sposobu jej

poboru;

- wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych,

których zarządcą jest Burmistrz Miasta

- zwolnień w podatku od nieruchomości.

Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM zapytał czy są wnioski bądź zapytania odnośnie przedstawionych projektów uchwał ?

Pan Radny Robert Jagłowski zgłosił wniosek, aby od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie udzielania
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świadczeń zdrowotnych ustalić stawkę podatku od nieruchomości w wysokości 1 zł za 1 m2 powierzchni użytkowej.

Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM poddał pod głosowanie wniosek Pana Radnego Roberta Jagłowskiego. 
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania za przyjęciem wniosku Pana Radnego głosowało 2 radnych, 2 było przeciw i 2 wstrzymało się od głosu.

Pan Radny Zdzisław Wasilewski zgłosił propozycję, aby Straż Miejska częściej dokonywała kontroli biletów opłaty targowej na targowisku miejskim.

Po wysłuchaniu wyjaśnień i w wyniku przeprowadzonej dyskusji Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM poddał projekty w/w
uchwał pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości
został zaopiniowany pozytywnie 3 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się. Pozostałe projekty uchwał zostały
zaopiniowane jednogłośnie pozytywnie, 6 głosami za.

Ad. pkt 2

Pani Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta poinformowała, iż Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta proponuje, aby nie zmieniać wysokości opłaty
administracyjnej i stawki podatku od posiadania psów. Jeżeli stawki nie zostaną zmienione to nie ma potrzeby podejmowania uchwał. Ponadto zaproponował nie
podejmowanie uchwał dotyczących podatku rolnego 
i leśnego. Jeżeli Rada Miasta przychyli się do tej propozycji, czyli nie podejmie uchwał w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta oraz średniej ceny
sprzedaży drewna, wówczas podstawą naliczenia podatków na przyszły rok będą stawki ogłoszone w komunikatach Prezesa GUS.

Po przeprowadzonej dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie, 6 głosami za, zaopiniowała propozycję Pana Burmistrza jw.

Ad. pkt 3

Pani Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta omówiła projekty uchwał w sprawach:

- zmiany uchwały nr VII/59/03 Rady Miasta Augustów z dnia 24 kwietnia 2003 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych;

- zmiany uchwały nr XV/127/04 Rady Miasta Augustów z dnia 27 lutego 2004 r. w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej na 2004 rok dla zakładu
budżetowego Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie;

- zmian budżetu miasta na 2004 rok..

Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM zapytał czy są wnioski bądź zapytania odnośnie przedstawionych projektów uchwał ?

Pan Radny Wiesław Jeruć zgłosił dwa wnioski:

- aby przemyśleć inne rozwiązanie dotyczące opłaty za wynajem 1 toru pływackiego. Obecnie bardziej opłaca się wynająć dwa tory pływackie aniżeli jeden mimo,
że dwa nie są potrzebne.

- o uwzględnienie wniosku MOSiR odnośnie zakupu samochodu.

Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM poddał pod głosowanie wniosek Pana Radnego Wiesława Jerucia. 
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania wnioski Pana Radnego zostały zaopiniowane jednogłośnie pozytywnie, 5 głosami za.

Po przeprowadzonej dyskusji obie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały w/w projekty uchwał Rady Miasta, 5 głosami za.

Ad. pkt 4

Pani Elżbieta Choroszewska - Skarbnik Miasta poprosiła o wyrażenie opinii w sprawie wykupu nieruchomości od Państwa Danuty i Henryka Kaczyńskich.
Nieruchomość położona w Augustowie przy ul. 3 Maja 58, 
o powierzchni 977 m2, zabudowana jest dwoma drewnianymi budynkami mieszkalnymi, drewnianym budynkiem gospodarczym oraz murowanym garażem.
Nieruchomość w przyszłości przeznaczono by pod rozbudowę budynku Urzędu Miasta i budowę parkingów. Pan Burmistrz poinformował, iż wynegocjowana
cena w/w nieruchomości to kwota 295 tys. zł, natomiast kwota wyszacowana przez Panią Annę Wandę Lilipop - Klimiuk - rzeczoznawcę majątkowego w operacie
opiewa na sumę 236 tys. zł.

W wyniku przeprowadzonej dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawę wykupu nieruchomości, za wynegocjowaną z Państwem
Kaczyńskimi, cenę 295 tys. zł.

Protokołowała: Przewodniczył:
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